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Karlskoga Budoklubb  

Styrelsemöte 2023-08-14 

  
Närvarande 
Mats Werf, Daniel Berndt, Anna Lindau, Jan Hellqvist, Frank Wartig, Per Eriksson, Simon Barrestål 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

Mötet beslutar att justering av protokoll sker via mail och färdiga protokoll sparas på laget.se. 

4. Kassörens rapport  

• Preliminära balansräkningen visar på ett plus på 4403 kr.  

• Preliminära resultaträkningen visar på 84 638 kr i intäkter och 80 235 i kostnader. 

• 152 289,95 kr i kassa och bank varav 141 270,25 på Plusgirokontot. 

• Tabeller har gjorts för respektive sektions inkomster och utgifter. 

• Simon har gått igenom klubb- och sektionsavgifter i laget.se, rensa bort gamla och lagt in nya.  

 

5. Lokalen 

• Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen. Träffar dem i mitten av oktober - kvarstår 

• Förråd för mattor – Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. -kvarstår  

• Ta över Innebandyns nuvarande Kansli. -kvarstår   

• Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. -kvarstår  

• Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -kvarstår 

• Angående folk som kommit in i byggnaden och åkt elsparkcykel – kommunen är informerad, och medvetna 

om att folk ofta ställer upp dörren.  

• Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till Per. 

Kommer söka stipendier för att kunna finansiera byggnationen. Träff med regionen har hållits. En dojogrupp 

har återupprättats. Kontakt är tagen med Sisu. Stipendieansökan, bidrag från kommunen och satsning från 

skolan är byggstenar för att lyckas. Arbetet går framåt och möten har hållits bland annat med 

kommunstyrelsens ordförande Tony Ring samt näringslivs-, PR & marknadschef Anna Posth. Nytt möte 

under dagen där KSM/TIAB och arkitekten kopplats ihop. En förundersökning ska göras som ska läggas fram 

till skolans styrelse. -stående punkt. 

• Angående att köpa in tv inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca 5000 kr. 

Inväntar bra erbjudande. -kvarstår  

• Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte. Diskussion kring 

att möblera om i hallen, tjockmattan och klädhyllan. Förslag om att ta bort hyllan, bifalles -kvarstår 

• Behov av lånedräkter. Mötet har beslutat att köpa in några ytterligare dräkter så det finns i alla storlekar. 

Frank och Christian har inventerat behovet, finns inga dräkter i storlek 160. Upp till 150 finns, enstaka 170 

och upp. Budo Nord har enklare dräkter att köpa in -kvarstår 

• Idé om gymmet då det inte används så mycket, uppfräschning eller ta bort väggen och utöka dojon. Idé om att 

inventera innehållet tillsammans med Tord. Janne vill göra detta. -kvarstår 

• Storstädning förslag söndag 27/8 kl.13. Christian lägger ut information på laget.se.  
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6. System, hemsida och sociala medier 

7. Nycklar 

• Nycklar och taggar registreras nu på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare. 

• Janne är kontaktansvarig mot kommunen. 

• Det finns några taggar som ska uppdateras, någon ska lämnas in och någon är inte aktiv.  

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier utdrag. 

• Inget att rapportera. 

• Belastningsregistret – Stående punkt. De som ska skaffa och lämna in nytt finns på laget.se.    

• Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare som registrerar i laget.se. Sektionsledare 

får uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid styrelsemöte.  

o Det saknas några stycken, kollas upp på laget.se 

9. Ju Shin Jutsu 

• 10:e juni anordnade vi en träningsdag för brun och svartbälten. 

• 21:a-25:e juli deltog 5 stycken (Mats, Daniel, Simon, Jonas och Elliot) från sektionen på stilens sommarläger 

i Vetlanda. 

• Terminstart den 22:a augusti. 

• Stilläger på Karlskoga Budoklubb den 23-24:e september. Aktivitet tillagd på Laget.se. 

10. Judo 

• Terminsstart v.34 

• Uppdaterade träningstider. Fortsättningsgrupp för barn ons kl 18. 

• Stor satsning på tränare, två distriktstränare får gå utbildning (Danile och Fredrik) Tre ska gå grundutbildning 

i september 

• Pokaljakten nr3 i Arvika. Nr 4 hålls här i Karlskoga på Budoklubben. Två vuxna till tävling i Lindesberg i 

september.  

11. Gracie Barra 

• Terminsstart nästa vecka. 

• Per har hållit ett seminarium, Gracie Barra, i Mora 6 augusti. 

• Sista helgen i maj höll prof. Niclas Gustafsson seminarium i Karlskoga.  

12. Yagyu Shingan Ryu, 

• Kör i gång nästa vecka. 

• 13 anmälda till heltidskursen och 30 anmälda från hela Sverige till distanskursen. 

• Över 20 anmälda till Shiatsu-distanskursen. 

• Per har hållit ett seminarium, YSR, i Mora 5 augusti. 

13. Övrigt 

• Janne har satt ihop foldern som använts vid Kultur- och föreningskalaset. Träningstider ska vara med så 

småningom när dessa tider har bestämts, annars är foldern färdig. -kvarstår 

• Synpunkt om att klubbens mål bör ses över. Mats har skickat ut uppdaterad verksamhetsplan. (kvarstår) 

Några punkter som diskuterades under mötet:  

o Hur satsar vi på kvinnor i klubben som helhet? 

▪ Bra att föra dialog kring detta. 

▪ JSJ höll självförsvar riktade mot kvinnor med falnande intresse per gång. 

▪ Tjejernas omklädningsrum ligger en bit bort från träningslokalen.  

o Klubbens gemensamma mål 

▪ Gemensamhet är bra ledord, att känna till och ha ett intresse för varandras verksamhet. 

▪ Ha en ändamålsenlig lokal för sektionernas verksamheter. 
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▪ Förslag att ha någon gemensam uppstart och avslutning, till exempel julavslutning i 

december med uppvisning av något från varje sektion. Förslag att 3–4 gånger per år ha 

något gemensamt. Närmast är städdagen den 27/8 kl. 13. 

▪ Beslut om att ha en Kick-off den 15/9 där sektionerna kör en halvtimmes pass var, sedan 

äter vi tillsammans efteråt. 

• Ansökan för LOK-stöd för VT23 (prognos 7542,5 kr) är inskickat. 

14. Nästa möte 

Nästa möte är 11/9 kl. 19.30 

 

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 


